
 

 

 

 

Årsrapport for 2020 Sør-Odal idrettsråd  

Styret har bestått av:  

Leder: Frode Grenaker  

Nestleder: Heidi Aarstad 

Kasserer: Trond Erling Haugen/Heidi Hagaløkken 

Sekretær: Wenche Logna  

Styremedlem: Heidi Hagaløkken  

Ungdomsrepresentant: Oda Lohne Aarstad  

Varamedlem: Randi Gaustad 

Kontrollkomite: Linda Carstens Sward 

Hans Otto Veflen  

Vara: Kaare Martin Ellevold  

Valgkomiteen: Geir Kåre Wollum og Jostein Torkildsrud  

 

Arbeidsåret 2020 har vært preget av coronapandemien og noe mindre aktivitet enn tidligere år. 

Sør-Odal idrettsråd har i løpet av arbeidsåret 2020 behandlet 39 vedtakssaker. Det er avholdt 8 

styremøter i 2020. Møtene har vært både med fysisk tilstedeværelse og på Teams.  

Det er avholdt to felles fotballmøte med de ulike fotballgruppene. I tillegg er det også avholdt et 

skimøte med de ulike skigruppene.  

Det ble dessverre ikke gjennomført noen Tine-stafett eller skidag for skolene i 2020. Det er heller ikke 

gjennomført ledermøte dette arbeidsåret. 

Vi har deltatt på Regionmøte høsten 2020. 

Vi har deltatt på idemyldring i regi av Odal sparebank og Sør-Odal kommune. 

Vi har deltatt på to informasjon og oppstartsmøter angående Odal skipark. 

Vi har også deltatt på møter med representanter fra Sør-Odal kommune.  

Det bør nevnes at vi har opprettet et godt samarbeid og en god dialog med Marthe Godtlund 

Bråthen, prosjektkoordinator program for folkehelse i Sør-Odal kommune. Hun har også deltatt på 

flere av våre styremøter.  

 



SOIR har god økonomi. Det ble ikke delt ut løypekjøringsmidler for 2020 på grunn av en snøfattig 

vinter.  

Vi har fordelt LAM-midler som i tidligere år.  

Vi har fordelt kulturmidler. 

Vi har også fordelt treningstider i kommunale haller. 

SOIR har to nettsider.  

 

Heidi Aarstad  

16.05.2021 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

 

 


